



产品说明

BAEROSTAB CT 680 X RF

描述	类型	镁锌稳定剂
Description	Type	Mg/Zn stabiliser
	外观	液体
	Appearance	liquid

性能/应用 BAEROSTAB CT 680 X RF是含有溶剂的镁锌稳定剂，适合PVC 糊树脂的热稳定。
Performance / Application BAEROSTAB CT 680 X RF is a Magnesium-Zinc complex incorporated into a solvent; it is used for the stabilisation of EPVC.

BAEROSTAB CT 680 X RF适合各类加工方法，能提供优异的色彩保持能力和热稳定性。
BAEROSTAB CT 680 X RF is suitable for many plastisol applications; and imparts outstanding characteristics, such as colour retention and heat stability.

与环氧增塑剂如环氧大豆油配合使用，可进一步提高产品的静态热稳定性和动态热稳定性。
In combination with epoxy plasticiser like ESBO, high static and dynamic heat stability can be obtained.

推荐用量：3 phr 左右。
Dosage range: Approx 3 phr

BAEROSTAB CT 680 X RF 满足欧盟法规 EN 71-9 的要求，能够作为塑料添加剂应用在塑料玩具的生产。

BAEROSTAB CT 680 X RF complies with EN 71-9 and can be used as plastic material additive for the production of toys.

储存 常温储存。液体可能会受潮气影响，包装应随时保持密封状态。
Storage Storage at room temperature is recommended. Liquid products may be affected by moisture and containers should be kept tightly closed.